

28 de febrer, dimecres, 18,30h

Hem de donar l'esquena als avanços tecnològics?

TONI SOLANO, director de l'institut Bovalar de Castelló

Catedràtic de Llengua i Literatura, ha impartit classes de Didàctica de la Llengua a la Universitat Jaume I i ha sigut ponent en nombroses jornades i cursos de formació del professorat. Ha rebut diversos premis relacionats amb les tecnologies educatives i amb el foment de la lectura. Manté un blog educatiu (www.repasodelengua.com) des del qual difon pràctiques d'aula i projectes col·laboratius. És autor de diversos articles sobre educació en revistes especialitzades i recentment ha publicat l'assaig *Aula o jaula* (L'esfera dels llibres). Forma part del Consell Escolar Municipal de Castelló i és vocal de l'Associació de Directors d'IES de la Comunitat Valenciana.

«Aunque soy partidario del uso de móviles o tabletas en el aula, he de reconocer que tiene que haber un buen protocolo de supervisión y una buena formación del profesorado (y también de las familias) como requisito previo. Creo que la Escuela no puede permanecer ajena a lo que ocurre en la sociedad, y el uso de móviles es ya universal. Hay quien defiende, por eso mismo, que en las aulas se debería prohibir su uso, porque ya están bastante expuestos fuera, un argumento que tendría sentido si la Escuela no fuese una institución que nos ha de preparar para la vida fuera de ella, no un retiro espiritual ni un resort vacacional (...) esos dispositivos tienen que formar parte de nuestra instrucción, especialmente como herramientas de aprendizaje».

Aula o jaula (pàg. 151)